
Bericht van de penningmeester 
 
 
 
In 2024 waren de uitgaven fors hoger dan de inkomsten. 
Dat was voornamelijk te danken aan de registratiekosten voor de conventie die in maart plaats zal 
vinden. Dutch Pride heeft 50 euro per lid bijgedragen aan de registratiekosten, totaal ongeveer 1500 
euro. Ook de viering van het 25-jarig jubileum met de boottocht in Utrecht en BBQ leidde tot ruim 
1200 euro aan extra uitgaven. 
 
Er waren helaas geen inkomsten uit Kerstoptredens eind 2024 en de inkomsten uit 
afterglow/catering nemen al jaren af. Ook de inkomsten uit Sponsorkliks zijn heel beperkt geweest. 
We ontvingen wel een mooie bijdrage van 100 euro uit sponsoring van ons nieuwe lid Sandra. 
 
We namen afscheid van Lia van de Rijt, maar we verwelkomden Sandra en Jo dus er is een lichte 
toename in contributie-inkomsten te zien. We sloten het jaar af met 30 leden. 
 
De twee kapotte risers zijn gerepareerd en we kunnen ze dus alle 10 weer inzetten, zowel voor 
onszelf als voor BBC. Mogelijk zal BBC na juni 2025 geen huur meer betalen, als dat koor stopt. 
 
Het is onvermijdelijk om de komende ledenvergadering een contributieverhoging voor te stellen. De 
contributie is al zeker 12 jaar (zolang maakt de penningmeester zelf deel uit van het koor) 
ongewijzigd terwijl de inflatie over de afgelopen 12 jaar tegen de 20% was. Voorgesteld zal worden 
de contributie te verhogen van 25 naar 30 euro en/of de drankjes van 1 naar 1,25 euro. 
 
Tenslotte ontvingen we onlangs alweer de subsidie van 1000 euro van Gemeente IJsselstein voor het 
jaar 2025. 
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